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Raadsvragen 

  
  
Beantwoording van de schriftelijke vragen, gesteld door de fractie Seniorenpartij betreffende bomenkap 
  

  

Aan de leden van de Gemeenteraad 

  
Op vrijdag 28 januari 2022 heeft de fractie Seniorenpartij Den Helder onder verwijzing naar artikel 36 van het 
reglement van orde voor de vergaderingen van de raad, de navolgende vragen gesteld over bomenkap, het 
antwoord vindt u onder de vraag: 
  
1. Bent u het met ons eens dat er in 2021 ernstig tekort is geschoten ten aanzien van de 
herplantplicht? Als dat niet zo is, graag een uitgebreide toelichting daarop. 
Zoals in de raadsinformatiebrief van 11 januari 2022 uitgelegd is, is vorig jaar een achterstand in herplant 
ontstaan. Dit komt omdat het bestrijden van de iepziekte en het weghalen van iepenstobben van voorgaande 
jaren een groot gedeelte van het budget en tijd in beslag genomen heeft.  
 
2. Is het bestaande budget voor de herplantplicht een knellende factor voor het realiseren van de 
doelstellingen? Zo ja, is uw college dan voornemens een voorstel aan de raad voor te leggen voor 
extra budget? 
Wij voeren uit wat passend is binnen de daarvoor beschikbaar gestelde middelen. Tijd en capaciteit zijn 
tevens indicatoren die van invloed zijn op de uitvoering. Voordat kan worden herplant, zijn er veel 
voorbereidende werkzaamheden nodig.  
 
In de begrotingsbehandeling 2023 zal een aanvraag worden ingediend om budget beschikbaar te stellen voor 
de herplant van bomen. 
 
3. Is uw college voornemens in 2022 meer bomen te planten dan te kappen? Zo ja, over welke 
aantallen heeft u het dan? 
De insteek is om zo veel mogelijk bomen terug te planten. Helaas is het ook niet te voorspellen in hoeverre de 
iepziekte om zich heen zal grijpen, en hoeveel bomen en bosplantsoen er dus gekapt moet worden.  
Dit voorjaar is er een meerjarenplanning bekend over de herplant van bomen. Met deze meerjarenplanning 
hebben we een beter inzicht over de aantallen, kosten en locaties voor herplant. Qua locaties kijken we niet 
alleen naar locaties langs hoofdwegen, ook de herplant van bomen in de directe woonomgeving van de 
inwoners van Den Helder vinden wij belangrijk. 
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4. Wanneer is het college voornemens prioriteit te geven aan de belangrijkste doorgaande en daarmee 
gezichtsbepalende wegen in Den Helder, zoals de Fazantenstraat, Javastraat en Kanaalweg?  
Deze straten worden meegenomen in het herplant plan voor de komende jaren.  
 
Wij gaan er van uit dat wij u voldoende hebben geïnformeerd. 
 
Den Helder, 15 februari 2022. 
 
Met vriendelijke groet, 
Burgemeester en Wethouders van Den Helder, 

  
  
 
 
 
 

 J.A. (Jan) de Boer MSc.  
 burgemeester 

R. M. (Robert) Reus 
secretaris 

 


